

Dear customers,

Keeping modern TCM and health concepts in mind, Ma Kuang has been striving to provide high quality TCM services to our patients. Our physicians have been gaining and improving valuable clinical knowledge and skills through internal and external TCM training courses incessantly. Due to market growth, our company will adjust acupuncture therapy fees effective from 15 November 2018 (Thursday) onwards. Meanwhile, we will launch the following special acupuncture packages offer from 15 November 2018 to 31 December 2018 as our token of appreciation to our valuable customers over the years.

We appreciate your understanding and look forward to your continuous support, thank you!

亲爱的顾客：

马光秉持着中医现代化的理念，努力为您的健康把关。马光医师一直以来都努力不懈地参与公司内部及外部的培训，提升自己，精进医术以提供病人更专业及完善的治疗。随着市场的改变及成长，本公司将于 2018年11月15日（星期四） 起调整现有单次针灸收费；于此同时，公司也于 11月15日至12月31日期间，推出优惠的针灸配套。具体针灸调价及优惠配套的内容如下：

	单次针灸收费 Single acupuncture treatment fee:	目前价格 Current charges: (S\$)	15/11/2018 起调整之后价格 (S\$) Prices after adjustment :
(a)	针灸 Acupuncture	21.40 / 26.75 / 32.10 37.45 / 42.80	32.10 / 42.80 / 53.50 / 64.20
(b)	温针灸 Moxibusted Acupuncture	37.50	64.20

Acupuncture package 针灸配套	Package Fee 配套费用	Price for each treatment 折合每次价格
Acupuncture therapy package 针灸治疗配套 5 times + 1 free	\$267.50 含诊费 (Consultation fee included)	\$44.58/次 (time)
Acupuncture therapy package 针灸治疗配套 10 times + 3 free	\$535 含诊费 (Consultation fee included)	\$41.15/次 (time)

* 以上价格含 GST (Above prices included GST)

Medical Department
医务部